
              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                            ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 44/29.12.2022 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 458/2022 
 
Θέμα  5ο Η.Δ.: «Γνωμοδότηση επί της μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου Εγκατάσταση 
και λειτουργία αιολικού σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας (ΑΣΠΗΕ) εγκατεστημένης ισχύος 14,40 MW , 
της εταιρείας “ΛΕΚΚΑ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ι.Κ.Ε.’  στη θέση “ΛΕΚΚΑ”  των Δ.Ε Σαρωνικού και 
Μυκηναίων»  
 
Στην Κόρινθο και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα την 29 του μηνός Δεκεμβρίου του έτους 2022, ημέρα της 
εβδομάδος Πέμπτη  και ώρα 18:30 συνήλθε το Δημοτικό Συμβούλιο Κορινθίων, σε τακτική μεικτή συνεδρίαση (δια 
φυσικής παρουσίας και τηλεδιάσκεψης), σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως 
τροποποιήθηκαν και ισχύουν με τις διατάξεις του άρθρου 74 του ν. 4555/2018 και τις διατάξεις του άρθρου 78 του ν. 
4954/2022, ύστερα από την υπ΄ αριθμ. 61670/23-12-2022 πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου κ. 
Αντωνίου Κυριαζή, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 74 § 1 σε κάθε έναν των 
Συμβούλων χωριστά  καθώς και στο Δήμαρχο Βασίλειο Νανόπουλο, ο οποίος  ήταν παρών.  
Διαπιστώθηκε κατά την έναρξη της συνεδρίασης ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο τριάντα τριών (33) Μελών 
βρέθηκαν παρόντα δέκα οκτώ  (18)  Μέλη, ως κάτωθι:  

                         ΠΑΡΟΝΤΑ                                                    
          
                               ΑΠΟΝΤΑ 

1. Κυριαζής Αντώνιος –Πρόεδρος   
2. Ζαχαριάς Σπυρίδων 
3. Κόλλια Κωνσταντίνα 
4. Πούρος Γεώργιος 
5. Καρσιώτης Παναγιώτης, μέσω τηλεδιάσκεψης 
6. Μπίτζιος Δημήτριος, μέσω τηλεδιάσκεψης  
7. Πνευματικός Αλέξανδρος 
8. Μπουρσέ Ηλίας  
9. Καρασάββας Ιωάννης 
10. Ταγαράς Βασίλειος 
11. Ζώγκος Ανδρέας, μέσω τηλεδιάσκεψης 
12. Ραντίτσα-Βασιλάκου Μαρίνα, μέσω τηλεδιάσκεψης 
13. Παπαϊωάννου Ευάγγελος, μέσω τηλεδιάσκεψης 
14. Πιέτρης Τιμολέων, μέσω τηλεδιάσκεψης 
15. Πιέτρης Γεώργιος, μέσω τηλεδιάσκεψης  
16. Δαγκοπούλου -Τσόγκα Θεοπούλα  (Πόλυ) 
17. Τζέκου Παρασκευή, μέσω τηλεδιάσκεψης 
18. Γκερζελής Ιωάννης, μέσω τηλεδιάσκεψης 

 
 
 
 

1. Μελέτης Χρήστος 
2. Κονδύλης Μαρίνος 
3. Κουτσογκίλας Θεμιστοκλής 
4. Κεφάλας Σταύρος 
5. Λύτρα -Ανδρουτσοπούλου Κωνσταντίνα 
6. Καλλίρης Πελοπίδας 
7. Σταυρέλης Νικόλαος, προσήλθε στο τέλος του 

1ου ΘΗΔ 
8. Στριμενοπούλου Γεωργία, προσήλθε στο τέλος 

του 1ου ΘΗΔ 
9. Μουρούτσος Γεώργιος, προσήλθε στο τέλος του 

1ου ΘΗΔ 
10. Λαμπρινός Παναγιώτης, προσήλθε στο τέλος 

του 1ου ΘΗΔ 
11. Μανωλάκης Δημήτριος, προσήλθε στο τέλος του 

1ου ΘΗΔ 
12. Δόντης Μιχαήλ, προσήλθε στο τέλος του 1ου 

ΘΗΔ 
13. Παπαδημητρίου Σωτήριος, μέσω τηλεδιάσκεψης 

στο τέλος του 4ου ΘΗΔ 
14. Κορδώσης Χρήστος, μέσω τηλεδιάσκεψης στο 

τέλος του 4ου ΘΗΔ 
15. Πλατής Σπυρίδων, μέσω τηλεδιάσκεψης στο 

τέλος του 4ου ΘΗΔ 
 
 

 
  

           οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
 

 
 

 
 

19.  

ΑΔΑ: 6ΗΔΘΩΛ7-4ΛΡ



Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.   
 

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Πούλος Ανδρέας -Λεχαίου, μέσω τηλεδιάσκεψης 
2. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 

 
 

 

1. Αμπαδιωτάκη Μαργαρίτα-Κορίνθου 
2. Ανδριανόπουλος Βασίλειος –Κάτω Άσσου 
3. Βλάσσης Αλέξανδρος – Εξαμιλίων 
4. Παπαϊωάννου Κων/νος– Αρχαίας Κορίνθου 
5. Μαρινός Αναστάσιος -Αθικίων  
6. Κανέλλος Ιωάννης – Χιλιομοδίου 
7. Καραμπέτσος Ιωάννης - Αγγελοκάστρου 
8. Κίννας Νικόλαος – Ξυλοκέριζας 
9. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
10. Τζετζούμης Ιωάννης – Κόρφου 
11. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
12. Καραβοκύρης Αναστάσιος -Σολομού 
13. Ρωτίδης Γρηγόριος – Σοφικού 
14. Ζούζας  Γεώργιος - Στεφανίου 
15. Κελάμης Δημήτριος – Περιγιαλίου 
16. Μπακλώρης Παναγιώτης – Κλένιας 
17. Μποζίκης Κων/νος – Γαλατακίου 
18. Παπαχαραλάμπους Κων/νος -Αγ. Βασιλείου 
19. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
20. Γιαννακουλόπουλος Ναπολέων -Άσσου 

 
 

οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
 

 

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η δημοτική υπάλληλος Δελή Ευτυχία για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης συνεχίζοντας την εισήγηση για  το 
ανωτέρω  θέμα της ημερήσιας διάταξης με τίτλο «Γνωμοδότηση επί της μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων 
(ΜΠΕ) του έργου Εγκατάσταση και λειτουργία αιολικού σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας (ΑΣΠΗΕ) 
εγκατεστημένης ισχύος 14,40 MW , της εταιρείας “ΛΕΚΚΑ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ι.Κ.Ε.’  στη θέση 
“ΛΕΚΚΑ”  των Δ.Ε Σαρωνικού και Μυκηναίων»,  έθεσε υπόψη των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου το με αριθμ. 
πρωτ. 355099/13-10-2022  έγγραφο του Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας Πελοποννήσου που αφορά 
ανακοίνωση  δημοσιοποίηση φακέλου  μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων για το ανωτέρω  έργο, για να εκφράσει ο 
Δήμος Κορινθίων τις απόψεις του. 
Επίσης έθεσε υπόψη των μελών του Σώματος την υπ αριθμ. 3/2022 ομόφωνη απόφαση  της Κοινότητας Αγίου Ιωάννη 
που γνωμοδοτεί θετικά επί της εγκατάστασης και λειτουργίας αιολικού σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας. 
 
 Η κα. Τζέκου Παρασκευή μεταξύ των άλλων ανάφερε, θεωρώ ότι η εγκατάσταση των ανεμογεννητριών δεν γίνεται 
στην κατεύθυνση της ικανοποίησης των ενεργειακών αναγκών του λαού,  σκοπός και  στα πλαίσια της πράσινης 
ανάπτυξης και στρατηγικής  της Ευρωπαϊκής Ένωσης  είναι αποκλειστικά το κέρδος, με βάσει αυτό θυσιάζεται και το  
φυσικό περιβάλλον.   
Επίσης ξέρουμε ότι η στρατηγική αυτή  έχει οδηγήσει τα βουνά της Ελλάδος να είναι γεμάτα ανεμογεννήτριες και 
μετατρέπεται η ενέργεια σε πανάκριβο εμπόρευμα για να βρουν επενδύσεις τα μεγάλα κεφάλαια και οι πολυεθνικές 
εταιρείες.   
Εμείς θεωρούμε ότι ο λαός δεν έχει να κερδίσει   τίποτα από αυτό  οι περισσότερες οικογένειες αυτή τη στιγμή ζουν σε 
ενεργειακή φτώχεια και πληρώνουν πανάκριβα τιμολόγια εξαιτίας αυτής της πολιτικής και ταυτόχρονα οι εγκαταστάσεις 
τέτοιων ανεμογεννητριών   δημιουργούν προβλήματα στις περιοχές που εγκαθίστανται. Η πείρα από άλλες περιοχές 
της Πελοποννήσου δείχνει ότι υπάρχουν επιπτώσεις στο περιβάλλον και μάλιστα πλήττονται μικρές επιχειρήσεις  
οικογενειακές που δραστηριοποιούνται  τόσο στην κτηνοτροφία όσο και στην γεωργική παραγωγή και τα οφέλη που 
ευαγγελίζονται για τις κοινότητες είναι μηδαμινά, είναι ψίχουλα,  μπροστά στα κέρδη των εταιρειών και την καταστροφή 
που προκαλούν στο περιβάλλον. Για αυτούς τους λόγους καταψηφίζουμε την πρόταση. 
Οι κ.κ. 1.  Δαγκοπούλου – Τσόγκα Θεοπούλα (Πόλυ), 2. Σταυρέλης Νικολαος, 3. Μουρούτσος Γεώργιος, 4. Δόντης 
Μιχαήλ, 5. Στριμενοπούλου Γεωργία, 6. Μανωλάκης Δημήτριος και 7. Λαμπρινός Παναγιώτης δήλωσαν ότι απέχουν.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση που έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά και 
αφού έλαβε υπόψη τα ανωτέρω εκτεθέντα από τον Πρόεδρο   

 

ΑΔΑ: 6ΗΔΘΩΛ7-4ΛΡ



 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ κατά ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
(και με τη θετική ψήφο του Προέδρου της Κοινότητας Αγίου Ιωάννη) 

  (μειοψηφούσης της κας Τζέκου Παρασκευής) 

 
Γνωμοδοτεί θετικά υπέρ της μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου: Εγκατάσταση και λειτουργία 
αιολικού σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας (ΑΣΠΗΕ) εγκατεστημένης ισχύος 14,40 MW , της εταιρείας “ΛΕΚΚΑ 
ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ι.Κ.Ε.’  στη θέση “ΛΕΚΚΑ”  των Δ.Ε Σαρωνικού και Μυκηναίων , των Δήμων 
Κορινθίων και Αργους – Μυκηνών των Π.Ε Κορινθίας και Αργολίδας της Περιφέρειας Πελοποννήσου, 
(ΠΕΤ:2111670127). 
 
    Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 

                           Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  44 / 458/ 2022 
 

                     Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                    ΤΑ  ΜΕΛΗ  
              ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΗΣ 

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 03 - 01 - 2023 

    Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 
 
 

      Αντώνιος Κυριαζής 

ΑΔΑ: 6ΗΔΘΩΛ7-4ΛΡ
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